

AIR CANADA
enRoute 

édition

TORONTO + MONTRÉAL

YOURS TO KEEP
CE MAGAZINE EST À VOUS

NOVEMBER
NOVEMBRE | 2014



Hey, good looking:
Give your toiletry kit
a makeover with
these Toronto-made
skin-care essentials

Aux petits soins :
Revamppez votre trousse
de toilette avec ces
produits de beauté
fabriqués à Toronto





THE SOUVENIR
LE SOUVENIR

Your one-stop shop.
Nos emplettes.



Top Shelf Santé!

Give your medicine cabinet a shuffle at Innate Wellness.
Réorganisez votre armoire à pharmacie avec Innate Wellness.

\$36 / 36 \$, 30 ML
163 DUPONT ST., 647-340-7575,
INNATEWELLNESS.CA

Remedy your doppel-kit blues with a trip to the Innate Wellness health shop. Run by Kathleen Regan and Angelina Riopel, naturopaths by profession, the bright boutique is pristinely organized: Find whole foods and fine teas displayed alongside a covet-worthy assortment of beauty products, including Toronto-based lines Province Apothecary and Leaves of Trees. (The duo hand-pick every product, with all-natural ingredients top of mind.) Stock up on the essentials for your next trip, from a hydrating balm that's the perfect inflight remedy for dry skin to our favourite, a soothing aftershave oil, which contains cypress and myrrh.

Le contenu de votre trousse de toilette vous déprime? Faites un saut à Innate Wellness, le magasin de santé clair et impeccablement rangé des naturopathes Kathleen Regan et Angelina Riopel. Aliments complets et thés fins y côtoient des cosmétiques prisés, dont les lignes torontoises Province Apothecary et Leaves of Tree. (Exigeantes, les deux proprios offrent en priorité des gammes aux ingrédients naturels.) Faites le plein d'articles pour votre prochain voyage, tels un baume hydratant qui fera de la sécheresse à bord un mauvais souvenir ou une huile après-rasage apaisante, à base de cyprès et de myrrhe.